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Studierådsmötesprotokoll 2013–03–20

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Fredrik Åkerberg Funktionär inom Studierådet
Hampus Mauritzon
Christina Schmidt
Alexander Pieta Theofanous Kurskommissarie
Martin Larsson Världsmästare
Alexander Magnusson Sexmästare
Josefin Karlsson Suppleant PLC
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet
Annie Luong Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga föregående protokoll bifogade.

§6 Meddelanden Josefin Karlsson meddelade att Programledningen för C haft möte.
Små ändringar gjordes i kursplaner. Frågan om muntliga redovis-
ningar, som tagits upp under tidigare studierådsmöten, togs upp.
Dock var personen som drar i frågan tyvärr inte närvarande vilket
ledde till att mötet hade svårt att diskutera frågan.

Daniel Lundell meddelade att Programledningen för D har möte
imorgon (2013-03-21), där man bland annat ska fastställa kurs-
planer.

Daniel Lundell meddelade att JätteSRX som hölls i tisdags (2013-
03-19) var lyckat. Det gavs information om LTH’s struktur, hur
skapandet av kurser går till etc. och deltagarna bjöds på fika.
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Carolina Sartorius meddelade att Proud Tech har Pub Proud på
torsdag i Cornelis, med liveband och schlagerquiz.

§7 Valärenden och
nomineringar

Inga nomineringar.

§8 Pluggfik Daniel Lundell informerade om att pluggfiken ska dra igång igen,
och att han har pratat med ordförande för Studierådet på Elek-
troteknik. Deras pluggfik är väldigt lyckade och brukar ha mån-
ga deltagare. De blir även sponsrade. Studieråden kom överens
om att samarbeta och ordna pluggfik tillsammans. LED-cafét ans-
es av många vara en bättre studiemiljö än Idét. De som vill får
gärna hjälpa till genom att laga enklare mat eller förbereda smörgåsar.
Pluggfiken kommer att hållas tre gånger per termin. Om Studierå-
den går ihop och frågar programledningarna, så är det möjligt att
få in en riktig övningsledare till pluggfiken. Det första pluggfiket
ska preliminärt hållas nu i läsvecka två.

Daniel Lundell sade att hur det blir med pluggfiken under noll-
ningen kommer Studierådet återkomma till, i och med att det
ska planeras med nästa Studierådsordförande. Fredrik Åkerberg
påpekade att ett litet antal deltagare på pluggfiken under noll-
ningen kan bero på att så mycket andra aktiviteter är igång sam-
tidigt, varför det kan vara bra att hålla dem utanför nollningen.
Daniel Lundell inflikade att många studenter bara närvarar för
matens skull på dessa pluggfik.

§9 Avslutade kurser Alexander Pieta Theofanous sade att han fått intrycket av att
studenter tycker att delkursen i Fysik för CD Fotonik är tråkig.
Han tycker att presentationen och uppsatsinlämningen bör för-
bättras, eftersom de höll låg kvalité, vilket tyvärr också gäller
för många andra kurser där studenter ska hålla presentationer.
Tentamen liknade inte tidigare tentamina i varken kursen Fo-
tonik eller Datasäkerhet. Däremot ansågs tentamen i Datasäker-
het vara rättvis. Många studenter tyckte även att kursen var bra.

Josefin Karlsson informerade att i kursen Kommunikationssys-
tem finns det hårda krav på presentionen. I senare kurser har de
dock blivit mesigare på den punkten. Tidigare fanns det moment
innehållandes en seriös presentation i kursen Datorer i System,
men den togs bort på grund av att många studenter ogillade
det. Hampus Mauritzon menade att många studenter ogillade
den eftersom de inte gått utbildningen tillräckligt länge och där-
för inte fått någon koppling till ämnena som skulle presenteras.
Josefin föreslog att åsikter och förslag på åtgärder bör sammanstäl-
las för att kunna diskutera hur presentationsmoment kan förbät-
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tras i diverse kurser. Fredrik Åkerberg inflikade att en handled-
ning gavs i kursen Konfigurationshantering, vilket menar på att
det finns kurser som sköter presentationsmoment bättre. Daniel
Lundell ska ta upp frågan.

Carolina Sartorius tyckte att det är bra att Matematiska Insti-
tutionen försöker göra tentamina som skiljer sig markant från
varandra, det vill säga inte har några typuppgifter som återkom-
mer år efter år. Tyvärr gäller det inte för tentamen i Datorteknik
där tentan hade tydliga spår från tidigare tentor, trots lovord om
motsatsen.

Fredrik Åkerberg tyckte att kursen Constraintprogrammering var
trevlig.

§10 Pågående kurser Daniel Lundell meddelade att kursen Ingenjörsprocessen Ekono-
mi och Kvalité har gjorts om en hel del. Gruppmedlemmar till
projektet slumpas fram. Kurslitteratur får ej medtas till tenta-
men. Tentamen omgjord, så att den skiljer sig mycket från tidi-
gare tentamina, vilket bland annat betyder att studenter inte län-
gre kan studera extentamina inför tentamen. Det är positivt med
förändringar i kursen eftersom den har fått dålig kritik. Alexan-
der Pieta Theofanous tillade att föreläsaren har förbattrat sig, och
tar till sig kritik på ett bra sätt.

Daniel Lundell tyckte att föreläsaren är duktig i kursen Numerisk
Analys. Denne förklarar gärna för studenter om de undrar eller
inte förstår någonting.

Daniel Lundell meddelade att baguettesystemet, som ger baguet-
ter till kursombud, strular, vilket innebär att nya kursombud kan
ha svårt att få ut sina biljetter.

Daniel Lundell sade att buggar en mjukvaruuppdatering som
gjorts i kursen Internet Inuti inneburit att ungefär hälften av stu-
denterna som läser kursen inte kunnat bli klara. De som drabbats
har nu fått längre tid på sig att bli klara.

Fredrik Åkerberg tyckte att kursen Databasteknik är rolig.

Carolina Sartorius tyckte att det är bra att föreläsaren i kursen
Algoritmer och Datastrukturer uppfostrar studenterna att kom-
ma i tid och att inte ha mobiler/paddor/datorer framme under
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föreläsningarna. Föreläsaren är duktig i ämnet och på att föreläsa
det. Det kan vara problematiskt att föreläsningarna ligger veck-
or före laborationerna, vad gäller undervisningsmaterial. Detta
problem har funnits även tidigare år.

§11 Övrigt Daniel Lundell sade att intresset svalnat en del i frågan om ter-
minsindelningen vilket innebär att färre vill engagera sig i ter-
minsindelningsgruppen. Detta gör det svårt för gruppen att göra
någon skillnad i frågan. Orsaker till detta kan vara att frågan har
svalnat i media och/eller att många studenter känner att det inte
finns någonting de kan göra.

Daniel Lundell meddelade att Programledningen för D har möte
imorgon, där han ska ta upp diskussion angående vilka kurs-
er som är starkt beroende av enstaka personer för sin överlev-
nad/kvalité. Exempelvis fick kursen Webbintelligens lägga ned i
brist på föreläsare. Även granskning av de kurser som kan läsas
parallellt trots att förkunskapskraven motsäger detta, samt gå
igenom hur många sådana som finns, kommer tas upp på mötet.

Daniel Lundell tyckte att föreläsaren är duktig i kursen Kösys-
tem.

Carolina Sartorius informerade om att kursen Digital Signalbe-
handling i Multimedia går igenom saker som bygger på det som
undervisas i kursen System och Transformer. Dessa kurser går
samtidigt vilket kan göra det svårt att hänga med. Carolina föres-
lår att kursen System och Transformer ska gå innan Digital Sig-
nalbehandling i Multimedia.

Annie Luong har varit på kursutvärdering för kursen Numerisk
Analys. Programansvarig och föreläsaren blev förvånade över
att någon studentrepresentant kom dit. Det är problematiskt om
inga representanter kan närvara på kursutvärderingsmöten för
att gå igenom alla åsikter som kommer via CEQ-enkäterna ur
studenternas synvinkel. Flera på mötet intygade att de fått sam-
ma intryck från andra utvärderingsmöten, det vill säga att möte-
na saknat studentrepresentanter tididare år.

Daniel Lundell meddelade att det saknas studierådskommentar-
er i många kurser på grund av en annan part. Han ska sam-
manställa kommentarer och lägga upp dem på hemsidan så fort
det är möjligt för honom.
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§12 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 13:04.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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